
 
 
Zamjenik generalnog sekretara Međunarodne unije za telekomunikacije (ITU),Houlin 
Žao, posjetio je danas Glavni kontrolno-mjerni centar (GKMC) za kontrolu i monitoring 
radio-frekvencijskog spektra na Dajbabskoj gori u Podgorici. 
 
Žao je kazao da je izuzetno značajno to što je centar opremljen u skladu sa 
najsavremenijim standardima.  
-Ovo je najljepši i najimpresivniji monitoring centar koji sam do sada vidio. Posebno je 
značajno da je opremljen najsavremenijom opremom za monitoring. Napor koji je Crna 
Gora uložila sa ovim centrom je važan za cijeli region. Infrastruktura iz oblasti 
telekomunikacija u Crnoj Gori se brzo razvija, a ovaj centar pomaže da se te aktivnosti 
što kvalitetnije obavljaju.- naglasio je Žao. 
On je pozvao Crnu Goru da podijeli iskustva sa ostalim zemljama u regionu, ali i dodao, 
da primjer Crne Gore mogu da slijede mnoge druge zemlje. 
- Moram da izrazim veliko poštovanje za sve što je postignuto u Crnoj Gori. Vjerujem da 
smatrate da su preporuke ITU-a veoma značajne i sve bi bilo uzalud da nema onih koji 
se ponašaju u skladu sa njima. U svojim daljim aktivnostima ITU-u su potrebni vaši 
stručnjaci koji bi dali doprinos i podijelili iskustvo sa drugima. Očekujem da čujem o 
novim uspjesima vaše zemlje i ovoga centra- zaključio je zamjenik generalnog sekretara 
ITU. 
 
Zoran Sekulić, direktor Agencije za elektornske komunikacije kazao je da naša država 
u izgradnji sistema za monitoring radio-frekvencijskog spektra u cjelosti poštuje direktive 
Međunarodne unije za telekomunikacije i sve njene standarde. 
- Iz tog razloga, budući da se ITU bavi podsticanjem poštovanja sopstvenih standarda u 
pojedinim zemljama, gospodin Žao je našao za shodno da posjeti Crnu Goru i ovu 
Agenciju, kako bi Agencija širila iskustva na zemlje u kojima se u nedovoljnoj mjeri 
poštuju takvi standardi.- nagalsio je Sekulić i dodao da je dogovorena saradnju , 
posebno u okviru konferencija koje će se u budućem periodu održavati, ali takođe i 
saradnja na bilateralnom nivou. 
- Mi sa ITU-om imamo intenzivnu i kvalitetnu saradnju. Vjerujem da će saradnja sa njima 
ići uzlaznom putanjom i smatram da ćemo je posle ove posjete nastaviti.- ocjena je 
direktora Agencije za elektornske komunikacije. 

 


